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INTERPELACJA

. w sprawie zaprzestania używania plastikowych przedmiotów
je?:lnorazowego użytku i rezygnacji z napojów w plastikowych butelkach
w Urzędzie Miejskim: oraz podczas wydarzeń organizowanych przez

Miasto

Na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnyzwracamy się do
Pana z niniejszą interpelacja.

W związku z trwającym od lat globalnym kryzysem ekologicznym, którego jedną z
wielu przyczyn jest nadmierne zużycie plastiku, uważamy, że Miasto Bukowno
powinno zaprzestać korzystania z plastikowych przedmiotów jednorazowego użytku
(plastikowych toreb, sztućców, pojemników, siomek itp.) podczas wszystkich
wydarzeń organizowanych przez Miasto oraz miejskie jednostki organizacyjne.
Ponadto należy zrezygnować z kupowania napojów w plastikowych butelkach.
Alternatywnym rozwiązaniem jest podawanie wody z kranu w karafkach.

Zaproponowane rozwiązania będą stanowiły realny wpływ Miasta Bukowno na
ochronę środowiska naturalnego, które przez wieloletnie zaniedbania i

nieodpowiednią gospodarkę odpadami zostało totalnie zdegradowane. Warto
zauważyć, że działania te pokażą mieszkańcom właściwy przykład dbania o
środowisko naturalne oraz zwrócą ich uwagę na problem zanieczyszczenia
plastikiem.



W wielu Urzędach Miejskich na terenie całej Polski doszło już do takich
rewolucyjnych zarządzeń włodarzy, którzy w ten sposób czynnie przyczyniają się do
ochrony naszej planety. Należy podkreślić, że plastikowe opakowania stanowią aż
40% całości odpadów z tworzyw sztucznych w Unii Europejskiej, co wynika z badań
przedstawionych przez Eurostat.

Z uwagi na wyżej opisany problemem kierujemy do Pana następujące pytania:

1)

2)

3)

Czy zamierza Pan ograniczyć zużywanie plastiku w jednostkach Panu
podlegających, a jeśli tak, to w jaki sposób?

Czy działania, o których mowa niniejszej interpelacji mogą być
realizowane od 1 lipca 2019 roku? W razie udzielenia odpowiedzi
negatywnej, prosimy wyznaczyć późniejszy termin, w jakim mogłyby
one nastąpić oraz uzasadnić konieczność wskazania dłuższego
okresu.

Ile kilogramów odpadów z tworzywa sztucznego zostało odebranych
przez ZGK w Bolesławiu z terenów Miasta Bukowno w 2018 roku?

Czy podejmował Pan dotychczas działania służące ochronie
środowiska, jeżeli tak, to jakie?
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